

'Ivory' tipped or
Platin
20 a shilling



A De Reszke by any other name might smoke as sweet – but its name is a reassuring guarantee of its behaviour . . . And the new 'Ivory' tip –!

DE RESZKE Virginias

THE CHOICE FOR THE VOICE

Other De Reszke Cigarettes include America, 25 for 1/10; America de Luxe (Hand Made), 25 for 1/10 and Tree (Turkish), 25 for 1/2.

ist. Der Stil ihres fabelhaften Zeichners Nerman geht ausgezeichnet zusammen mit den gereimten Texten von F. R. Holmes. Die hier gezeigte letzterschienene Serie »Alles für Abdulla« (All for Abdulla) ist kein Atom schwächer als die früheren Inserate der Arbeitsgemeinschaft Nerman-Holmes.

Und zum Schluß noch einige Beispiele aus einer humoristischen Serie für »Park Drive«. Die Idee ist folgende: Obgleich die meisten volkstümlichen Marken 6 Pence pro Päckchen von 10 Stück kosten, kostet »Park Drive« nur 4 Pence. Einen »Penny« nennt man nun sehr oft auch einen »Copper«. Der Volksmund nennt in England aber auch einen Polizisten einen »Copper«. »Park Drive« führten nun in ihre Inserate »die 4 Copper« (4 Polizisten) ein und haben es damit erreicht, den Preis von 4 Pence für 10 Park Drive-Zigaretten sehr wirkungsvoll zu unterstreichen.

Übersetzt von E. L.

Abdulla advertising has since long, acquired a reputation of perfect humour and that excellent artist Nerman's style most perfectly harmonizes with the rhymed copy of F. R. Holmes.

The latest "All for Abdulla" is not inferior to the numerous preceding Norman-Holmes collaborated efforts. —

Now I will just mention a last "series" among many, which lack of space makes it impossible to relate here:

While most "popular" brands cost 6 pence per packet of 10 cigarettes, "Park Drive" is 4 pence. A penny is often referred to as a „copper“ and the slang expression for policeman is also a "copper".

By introducing 4 coppers (4 policemen) in the illustrations, the price of 10 Park Drive cigarettes for 4 coppers (4 pence) is underlined.